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Emne Orientering/Beslutning Ansvarlig

Siden sidst KS har af Henrik Mann-Christensen fra A1 Consult haL en 
gennemgang af den 10 års vedligeholdelsesplan A1 har 
udarbejdet.  Havneudvalget har i denne forbindelse besPlt en 
uvildig anbefaling fra A1 med hensyn Pl spørgsmålet om en sikring 
af flydebroerne med pæle frem for kæder/tovværk bør etableres – 
især set i lyset af en snarlig oprensning

Internet på broerne Havneudvalget er nu så langt med internet på broerne, at 
installaPonen er påbegyndt.  Der forventes nedlægning/føring af 
kabler primo maj. 

Lavvandsafmærkning 
ved østbroen

Primo maj udlægges 3 nye røde bøjer Pl lavvandsafmærkning ved 
øst broen – som erstatning for de pæle som over Pd er 
bortkommet.  DeWe er godkendt af Søfartsstyrelsen

Gummibelægning ved 
surferafdelingen. 

Havneudvalget har fået henvendelse fra ungdomsafdelingen vedr. 
belægningen i og udenfor surfer huset.  Brugerne har svært ved at 
håndtere især de såkaldte og kostbare hydrfoils uden at disse får 
ridser. Derfor sørger havneudvalget for egnet gummibelægning.
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